

## تنبيه هام للطلبة الممتحنين في الامتحانات المحوسبة

- يرجى العلم بأن مدة الامتحان المحوسب تحسب من بداية الامتحان وفق الجدول المعلن للطلبة وليس وفق الوقت الذي يراه على شاشة الكمبيوتر.
- في حال تأخر الطالب عن دخول الامتحان المحوسب، سوف يخسر هذا الوقت الذي تأخره من زمن الامتحان المعلن، ولن يقوم المراقب بالتعويض له.
- في حال واجه الطالب أي مشكلة تقنية خلال الامتحان المحوسب يجب أن يبلغ قسم الامتحانات في ذات اليوم ليتم معالجة المشكلة في حينها، ولن يتم استقبال شكاوي بعد مرور يوم الامتحان.
- يرجى من جميع الطلبة الممتحنين الالتزام بالتواجد داخل المختبرات قبل موعد الامتحان المحوسب بقليل وذلك حتى لا يخسر الطالب أي وقت.

---

### Important Notice for All Examinees in Online Exams

- Kindly note that the duration/time for the online exam is counted according to the time announced by the examination department and not according to the time a student starts his/her exam and is shown on the computer screen.
- If a student is late to start his/her online exam, this late time will not be compensated.

- If a student faces any problem during the online exam, he\she has a right to make complaint with examination department on the same date, after this time no such complaint will be accepted.
- All examinees are requested to be available in the exam Lab, few minutes prior to the beginning of the online exam.

قسم الامتحانات

**Examinations Department**